
Vragen CDA te stellen in de raadsvergadering van 20 mei 2025 

Aangaande het binnenkort regionaal vast te stellen inkoopkader voor 

jeugdhulp. 

 

Inleiding 

1. Op de regionale bijeenkomst van het Servicebureau Jeugdhulp (SBJH) en de H9 

gemeenten is afgelopen vrijdaggesproken over de nieuwe inkoopstrategie voor de 

komende jaren. Daar werd vastgesteld dat het voor individuele gemeenten heel 

moeilijk wordt om straks wijzigingsvoorstellen in te dienen als er regionaal eenmaal 

voor een model is gekozen. 

2. Aangezien de raad van Leidschendam Voorburg hier volgende week dinsdag al een 

besluit gaat nemen (en die van Zoetermeer de week daarop) werden de gemeenten 

vrijdag opgeroepen om vóór 27 mei met eventuele moties en amendementen te 

komen.  

Vragen 

3. Hoe ziet het collegestandpunt over het nieuw te volgen inkoopmodel jeugdhulp er nu 

uit?  

4. Hoe gaat dit nieuwe model volgens het college een einde maken aan de jarenlang 

oplopende miljoenentekorten op het Rijswijkse budget voor Jeugdzorg?  

5. Hoe voorkomen wij dat de gemeenteraad in Rijswijk voor een voldongen feit wordt 

gesteld als deze zich pas op 19 juni over een voorstel van het college kan uitspreken? 

Namens de fractie van het CDA. 

Menno van Enk en Helma van Schie 
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